
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 323

Det forlyder, at bl.a. Tyskland og Sverige vil satse endnu mere pa ̊ biogas til vejgodstrans-

portområdet i fremtiden. Kan ministeren oplyse, hvad man har gjort sig af overvejelser om

grænsehandelspotentialer og -risici samt rettidig udbygning af infrastruktur til tankanlæg,

hvis vejgodstransportbranchen fremover primært tanker biogas i Danmarks nabolande

frem for i Danmark pa ̊ grund af den højere afgift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Niels Flemming Han-

sen (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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